
Tisztelt Államtitkár Asszony! Tisztelt Államtitkár Úr!  
Tisztelt Kormánymegbízott Úr! 
Tisztelt Vendégeink! és  Kedves Kisbériek! 
 
Én polgármesterként a helyiek szemszögéből nézve szeretném elmondani a gondolataimat 
ebben a számunkra nagyon fontos pillanatban. 
Először is szeretném megköszönni Czunyiné Dr. Bertalan Judit Államtitkár Asszonynak, 
országgyűlési képviselőnknek a támogatását, ami ahhoz kellett, hogy a Kisbéri Kistérség 
önálló Járás Kisbér pedig járási székhely legyen. Szeretném megköszönni azt a segítségét is 
amivel elindult a Járási Hivatal épületének a kiválasztása, tervezése és a szükséges 
pénzeszközök előteremtése, mert enélkül ma nem ünnepelhetnénk. 
Szeretném megköszönni Dr. Kancz Csaba Kormánymegbízott Úrnak is a segítségét és az 
együttműködését, mert kormánymegbízottként ő felügyelte az épület felújítását. Aminek a 
során sok problémával kellett szembesülnie és volt olyan is, mint például a régi trafónak a 
kiváltása, amit csak közös erőfeszítéssel sikerült megoldani. 
A járási hivatal és a kormányablak megnyitásának a közigazgatási jelentőségét az utánam 
szóló kedves vendégek bizonyára szakszerűbben és részletesebben el fogják mondani. Én 
csak annyit szeretnék kiemelni, hogy példaértékűnek  tartom a kormányzat azon törekvését, 
hogy minden állampolgárnak a lakóhelye közelében kívánja biztosítani az ügyintézés 
lehetőségét, ráadásul mindent egy helyen és így az emberek küldözgetését felváltja az akták 
utaztatása, ami lényegesen megkönnyíti a vidéken élők helyzetét. 
Fontosnak tartom a munkatársak munkakörülményeinek a javítását is, mert aki jókedvűen, 
lelkesen és elégedetten jár a munkahelyére, az biztosan türelmesebben és rugalmasabban 
fogadja az ügyfeleket is. Ehhez pedig egy ilyen modern épület nagyban hozzá tud járulni. 
Szeretném kifejezni az épület felújítása okozta örömömet is. Kisbér belvárosának 
meghatározó részét jelentik a Batthyány műemlék együttes épületei. Ezek közül most egy 
újabb épület az egykori törzsmén istálló nyerte vissza az eredeti formáját, ráadásul egy 
modern 21. századi funkcióval megtöltve. Azt hiszem, ha az elődeink közül valaki például a 
ménes valamelyik egykori parancsnoka végignézné ezt az épületet, akkor ő is elégedett lenne 
és gratulálna. Sőt talán még azt is megbocsátaná, hogy  a híres fedezőmének egykori 
otthonának megváltozott a rendeltetése. 
Egyúttal reményemet is szeretném kifejezni, hogy a felújítási folyamat folytatódni fog. 
További műemlék épületek felújításával a belvárost tovább tudjuk szépíteni és a katolikus 
templomtól a pékházig ki tudunk majd alakítani egy olyan városképet ahol a Kisbérieknek jó 
érzés lesz végigsétálni a vendégeinknek pedig büszkén meg tudunk mutatni.  
 


